



World Heritage POLICY COMPENDIUM

You are cordially invited to attend a side event on the World Heritage Policy Compendium and on the possibilities offered by its recently launched Online Tool.

Sunday 7 July 2019

Baku Congress Centre

At **6:30 pm** in **Room B2**

A light reception will be offered

The Policy Compendium and the Online Tool can be accessed at whc.unesco.org/en/compendium



The World Heritage Policy Compendium was elaborated thanks to the generous contribution of the Government of Australia



Australian Government

Department of Foreign Affairs and Trade

The Online Tool was developed thanks to the generous contribution of the Government of Korea



With the support of



LG Household & Health Care



COMPENDIUM DES POLITIQUES GÉNÉRALES du patrimoine mondial

Vous êtes cordialement invités à assister à l'événement parallèle sur le Compendium des politiques générales du patrimoine mondial et sur les possibilités offertes par son outil de recherche en ligne récemment développé.

Dimanche 7 juillet 2019

Centre des Congrès de Bakou

À **18:30** en **salle B2**

Une petite réception sera offerte

Le Compendium des politiques générales et son outil en ligne sont accessibles sur whc.unesco.org/fr/compendium



Le Compendium des politiques générales du patrimoine mondial a pu être élaboré grâce à la contribution financière du Gouvernement de l'Australie



Australian Government

Department of Foreign Affairs and Trade

L'outil en ligne du Compendium a pu être développé grâce à la contribution financière du Gouvernement de la République de Corée



**Cultural Heritage
Administration**

Avec le soutien de



LG Household & Health Care